
Bestyrelsesmøde mandag, den 17. april 2023 kl. 18.15 
 
Afbud:  Ingen 

Gæster: Sponsorudvalget 
 
Dagsorden:   

 
o Sponsorudvalget møder talstærkt op, og spørger om der evt. kunne være mulighed for at 

de sponsorater, de får ind, kunne indsættes en særskilt konto. Henrik fortæller, at alle vores 
skiltesponsorer alle er alle medregnet i vores budget. De fortæller lidt om deres nuværende 
arbejde og fremtidige håb og mål for fremtiden. 
 
Nyt lys til hal 2 og 3 er kommet og klar til opsætning. Lysstofrør til stalden har vi også 
liggende, men mangler stadig nye armaturer, da dem vi har i stalden er meget møre, så vi 
er ikke helt sikker, at det kan lade sig gøre at udskifte dem. 
 
Lene spørger, om der kunne være mulighed for at spørge/søge Spar Vest Fonden om nye 
elevheste. Vi har pt. fem meget gamle heste/ponyer, som står for udskiftning, og det er en 
stor udskrivning, da vi som minimum skal regne med ca. kr. 50.000,- pr. stk.  
 
Friluftsrådet er meget positive omkring SKRK. Blot en venlig reminder. 
 

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 16. marts 2023 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst. 
Sofie og Michell er ved at komme godt ind i tingene og arbejder mere og mere 
selvstændigt. Kristian er også godt på vej, og har arbejdet en del på klargøring af 
flisearbejdet ved brandporten, således vi kan få repareret porten, så den kan åbne 
og lukke igen.  

o Status på personale – personalemøde. I denne uge har vi to praktikanter. Isabella 
Bjarking og Tanja Herskov. Julie Schak har opsagt sin stilling med rengøring, så vi 
kommer til at mangle en ny pr. 1/5. Anne laver opslag, om at vi søger ny. 

o Spring i elevskole. Det drøftes stadig hvorvidt vi skal nedlægge springholdene, da 
det slider utrolig meget på vores heste. 

 
o Orientering v/formanden 

o Siden sidst. Martin Rahn udtræder af bestyrelsen efter eget ønske, og Rikke 
Andersen indtræder som siddende suppleant i stedet for ham, dog vil vi give det en 
sidste chance i forsøg på at finde en, som bedre kan repræsentere elevskolen. 
 
Lene fortæller også, at der har været arbejdet med pris og levering af foder. Vi 
forsøger om det er muligt, at få tilsendt en lille mængde så vi kan prøve det af på 
enkelte heste. Samtidig vil Henrik gerne tage en endelig snak med Pavo, om de kan 
være prismæssigt. 
 

o Årshjul 



 
o Orientering v/kasserer 

o Budget 2023 er tilrettet. Hvordan ser sidste måned ud vs. Budgettet. Vi mangler 
stadig kr. 63.000,- for at regnskabet skal gå i kr. 0,-, så der skal være øget fokus på 
omkostningerne som altid. 

o Status afslutning byggeri/reklamation tag. Der har i dag været møde med en ny 
advokat, Keld Frederiksen, da andre har meldt sig inhabile. Henrik, Klavs og Martin 
skal have møde i den nærmeste fremtid for at udarbejde en komplet mangelliste. 

o Zakobo – dato for hvornår vi skifter. Henrik, Anne, Martin og Rikke A har haft et 
møde med en repræsentant, Stian, fra Zakobo. Stian oplyser desværre, at 
leverandør modulet først kommer sidst på året 2023. Der arbejdes på højtryk for at 
vi kan komme over, men tør ikke endelig at komme med en dato for hvornår vi 
flytter. 

 
o Stævneudvalg: 

o Fremtidige stævner 
9-11/6 – spring 
16-18 - dressur 

o Hvad er status på økonomien for de tre stævner, som der er afholdt i feb. 23? 
Indtægterne var på 81.083 og udgifterne lød på 37.078,- men der mangler stadig 
udgifter i april, som ikke er bogført, så det endelig regnskab har vi stadig ikke. 

 
o Elevskolen/Undervisning/Heste: 

o Status på undervisning. Vi ser virkelig en udfordring i, at vi ikke har en repræsentant 
fra elevskolen i bestyrelsen, men desværre har ingen meldt sig. 

o Status på heste. Vi vil gerne have fem sat på pension, og vi arbejder hele tiden 
herpå. 

o Rytterlejr 2023, planlægning og afvikling. Gerne tanker fra rideskole og underviser.  
 

o Sponsorudvalg:  
o Orientering. Se ovenfor. 

 
o Arbejdsdage:  

o 30. april – forslag til fokuspunkt: Folde 
o 8. juni – aften – stævne klargøring 
o 15. juni – aften – stævne klargøring 

 
o Møderække  

o Nye datoer for bestyrelsesmøder aftales 
Torsdag, 11. maj 2023 kl. 18.30 
Torsdag, 29. juni 2023 kl. 18.30 
Torsdag, 17. august kl. 19.00 

 
o Eventuelt 

o Lysmaster til udendørsbanen. Berit kigger på dem vi har og tager evt. fat på 

Kommunen for at høre, om de har nogen gamle store lysmaster liggende.  


